



VITO FOR LOYALTY CARD SERVICES CO

الشروط والاحكام

إن استعانتك بمحتوى موقع فيتو تعني إقرارك بالموافقة على مجمل الشروط والبنود المدونة أدناه وقبولك لبيان الخصوصية : "بيان الخصوصية لبطاقة فيتو". ويرجى في حالة عدم موافقتك على أي من حالات وشروط هذه الاتفاقية ، عدم استخدام هذا الموقع.

وبزيارتك لموقع فيتو فإنك توافق على ما يلي :

حقوق الطبع والنشر والملكية الفكرية © Copyright لموقع فيتو جميع الحقوق محفوظة: تعتبر كل الحقوق الغير مجازة بوضوح في هذه الوثيقة محمية ومحفوظة لأصحابها. ولا يجوز توزيع أي مادة محمية بموجب القانون أو تحميلها أو تعديلها أو إعادة استخدامها أو نسخها أو إعادة إنتاجها أو نقلها أو عرضها أو إرسالها أو إعادة إرسالها أو نشرها أو بيعها أو إذاعتها أو تداولها أو استخدامها بطرق أخرى خلاف ما ذكر بوضوح في تلك المادة أو في هذا البيان دون موافقة خطية مفصلة.

الأخطاء المحتملة والمراجعات:

يمكن أن تكون المعلومات والمواد والبرامج والمنتجات والخدمات (والتي تعتبر جميعها "بيانات") المتضمنة أو المتاحة من خلال موقع فيتو على الشبكة وملقماتها قد حلت محلها بيانات أخرى و/أو قد تشمل بعض الأخطاء المطبعية أو لا تكون دقيقة. وتجرى التغييرات بشكل دوري على البيانات المتضمنة بالموقع. ويمكن للجنة فيتو إجراء تحسينات أو تغييرات على موقع شبكتها وبياناتها وملقماتها في أي وقت .

إخلاء المسؤولية عن الضمانات :

يتم نشر موقع فيتو بما في ذلك المواد ذات الصلة بمعلومات ومنتجات وخدمات بطاقة فيتو(أو ذات الصلة بطرف ثالث) ، "كما هو" دون أي تمثيل أو القيام بالحق ودون أي ضمانات من أي نوع كانت سواء تم التعبير عنها أو كانت ضمنية والتي تشمل دون الحصر الضمانات المشمولة ضمنا حول الجودة والصلاحية لغرض معين وعدم انتهاك المحتويات والمطابقة والأمن ودقة المحتويات . إن المعلومات في هذا الموقع متاحة للفائدة كجزء من الخدمة التي نقدمها في موقع الشبكة .



VITO FOR LOYALTY CARD SERVICES CO

إخلاء المسؤولية عن التعويضات:

لا تتحمل لجنة فيتوتحت أي ظرف من الظروف المسؤولية عن الأضرار الناتجة أيا كانت والتي تشمل دون الحصر أي ضرر مباشر أو عرضي أو خاص أو تحذيري أو أضرار أخرى غير مباشرة والتي تنشأ عن :
(1) استخدام أو عدم القدرة على استخدام الموقع أو الخدمة أو المحتوى، (2) أي معاملة منجزة بواسطة الموقع أو تم تسهيلها من خلاله، (3) أي دعوى منسوبة إلى خطأ أو إهمال أو عدم دقة الموقع و/أو الخدمة والمحتوى، (4) الدخول الغير مصرح أو تغيير في طريقة دخولك أو بياناتك، (5) أي أمر آخر ذو صلة بالموقع أو الخدمة أو المحتوى حتى إن تم إشعار لجنة فيتوتباحتمال وقوع تلك الأضرار أو الخسائر، الضرر الناجم عن اطراف ثالثة (6) الفيروسات وبرامج التجسس والاضرار التي تؤدي الى تلف اجهزة المستخدمين .
وإذا كنت غير راض عن الموقع أو الخدمة أو المحتوى أو شروط الاستخدام فإن وسيلتك الوحيدة لمعالجة ذلك هي عدم مواصلتك لاستخدام الموقع.

وصلات لمواقع خارجية:

تيسيراً على المستخدم فقد تم تزويد هذا الموقع بوصلات تؤدي إلى مواقع أو معلومات على الإنترنت مملوكة ومنشورة ومدارة من قبل أطراف أخرى. وسنبذل قصارى جهدنا للإشارة بوضوح بأنك تغادر موقع فيتوللذهاب إلى موقع مربوط، ويجب العلم بأن هذه المواقع المربوطة بالموقع ليست تحت سيطرتنا، وستخضع عندها لبيان الخصوصية وشروط الاستخدام المطبقة على تلك المواقع. ولا نتحمل أدنى مسؤولية تجاه محتويات أي موقع مربوط. ولا يمكننا ضمان عمل هذه المواقع في كل الأوقات ولا نتحكم في توافرية هذه الصفحات المربوطة. واتكال الزوار على تلك المعلومات يكون تحت مسؤوليتهم .

الاستخدام المحظور للموقع:

كشروط لاستخدامك موقع فيتوفإنك تتعهد للجنة فيتوبعدم استخدام الموقع :
-استخدام الموقع لغير اغراض قانونية
-الوصول الى بيانات الشركة او المستخدمين
-بيع او نسخ او تاجير او نقل المعلومات الخاصة بالموقع
- تغيير او تعديل او المساس بحقوق الملكية الفكرية الخاصة بالشركة
- استخدام الموقع او خدمات الشركة لاغراض غير قانونية مثل (نشر محتوى اباحي – او نشر مواد تعزز العنصرية)



VITO FOR LOYALTY CARD SERVICES CO

الخصوصية:

تتم مراقبة موقع فيتو على الشبكة لكل الأغراض القانونية والتي تشمل ضمان شرعية استخدامه وإدارة الموقع والملقم ونظام الحاسوب وتسهيل الحماية من الدخول الغير مصرح والتحقق من إجراءات أمن الموقع وبقاءه وأمن عملياته. ويمكن مراقبة لجنة فيتو لكل المعلومات (والتي تشمل دون الحصر المعلومات الشخصية والاتصالات الإلكترونية) المجرأة أو المرسله عبر هذا الموقع أو الملقم أو نظام الحاسوب. وسيعرّضك الاستخدام المحظور للموقع والملقم ونظام الحاسوب للمقاضاة الجنائية.

يرجى قراءة بيان الخصوصية لموقع فيتو والذي ينصّ على أمور أخرى تتعلق بخصوصية الموقع.

تسوية المنازعات المتعلقة بالدفع الإلكتروني :

للتأكد من حصولك على خدمات "موقع فيتو" التي تتطلب دفعاً إلكترونياً بشكل قانوني وأمن، تجنب الدفع من خلال شخص وسيط أو باستخدام بطاقة ائتمانية أو بطاقة الخصم المباشر و/أو وسيلة أخرى للدفع الإلكتروني تخص الغير و/أو بدون تصريح و/أو بغير حق.

في حالة مخالفة ما جاء أعلاه و/أو شكوى المالك الأصلي للبطاقة أو وسيلة الدفع الإلكتروني المستخدمة، يخضع العميل (سواء كان شخص طبيعى أو اعتباري) المنفعة من الخدمة للمساءلة القانونية ويعاقب بالحبس والغرامة أو بإحدى هاتين العقوبتين طبقاً للمواد 12 و 13 و 14 من المرسوم بقانون اتحادي رقم (5) لسنة 2012 في شأن مكافحة جرائم تقنية المعلومات، دون المساس بحق لجنة فيتو في ممارسة جميع وسائل الحماية القانونية والحقوق المتاحة و/أو الممنوحة لها بموجب القانون.



VITO FOR LOYALTY CARD SERVICES CO

Terms and Conditions

If you use the content of a website Vito It means your acknowledgment of your acceptance of all of the terms and conditions listed below and your acceptance of the privacy statement: "Privacy Statement for Card Vito If you do not agree with any of the terms and conditions of this agreement, please do not use this site.

By visiting the site Vito You agree to the following:

Copyright and intellectual property Copyright © Vito. All rights reserved.

All rights not expressly authorized in this document are protected and reserved to their respective owners. No material protected by law may be distributed, downloaded, modified, reused, copied, reproduced, transmitted, displayed, posted, retransmitted, published, sold, broadcast, traded, or used in ways other than as expressly stated in that material or in This statement without detailed written consent.

Possible errors and revisions:

THE INFORMATION, MATERIALS, SOFTWARE, SOFTWARE, PRODUCTS, AND SERVICES (COLLECTIVELY "DATA") CONTAINED OR AVAILABLE THROUGH THE VITO WEBSITE AND ITS SERVERS MAY SUBSCRIBE TO OTHER DATA AND/OR MAY INCLUDE TYPOGRAPHICAL ERRORS OR BE INACCURATE. Changes are made periodically to the data contained in the site. The Vito Committee may make improvements or changes to its network, data and servers at any time.



VITO FOR LOYALTY CARD SERVICES CO.

DISCLAIMER OF WARRANTIES:

The Vito Site, including materials related to Vito Card information, products and services (or in connection with a third party), are published "as is" without any representation or endorsement made and without any warranty of any kind, whether expressed or implied, including but not limited to THE IMPLIED WARRANTIES ABOUT QUALITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, NON-INFRINGEMENT OF CONTENTS, COMPATIBILITY, SECURITY AND ACCURACY OF CONTENTS. The information on this website is made available for your convenience as part of the service we provide on the website.

DISCLAIMER OF DAMAGES:

Under no circumstances shall the Fitot Commission be liable for damages whatsoever, including without limitation any direct, incidental, special, exemplary or other indirect damages arising out of:

(i) the use of, or inability to use, the Website, the Service or the Content, (ii) any transaction effected by or facilitated through the Website, (iii) any claim attributable to the error, negligence or inaccuracy of the Website and/or the Service and the Content, (4) unauthorized access to or alteration of your access or data, (5) any other matter in connection with the Site, the Service or the Content even if the Fito Committee has been advised of the possibility of such damages or losses, Damage caused by third parties (6) Viruses and spywareAndt damagesZLead to damage to users' devices.

If you are dissatisfied with the Site, the Service, the Content or the Terms of Use, your sole remedy is to discontinue using the Site..

Links to external sites:

For the convenience of the user, this site has been provided with links leading to sites or information on the Internet that are owned, published and managed by other parties. We will do our best to clearly indicate that you are leaving the Vito site to go to a linked site, and you should note that these linked sites are not under our control, and you will be subject to the privacy statement and terms of use applicable to those sites. We are not responsible for the contents of any linked site. We cannot guarantee that these sites will function at all times and do not control the availability of these linked pages. Visitors' reliance on that information is under their responsibility.



VITO FOR LOYALTY CARD SERVICES CO

Prohibited use of the site:

As a condition of your use of the Vito Site, you warrant to the Vito Committee not to use the Site:

Use of the site for non-legal purposes

Access to company or user data

- Selling, copying, renting or transferring information about the site
- Change, modify or prejudice the company's intellectual property rights

Using the site or the company's services for illegal purposes, such as publishing pornographic content—or posting material that promotes racism

privacy:

Vito's website is monitored for all legal purposes, which includes ensuring the legality of its use, managing the site, server and computer system, facilitating protection against unauthorized access, and verifying the site's security measures, survival and security of its operations. All information (which includes, but is not limited to, personal information and electronic communications) transmitted or transmitted through this website, server or computer system may be monitored by the Vito Committee. Unauthorized use of the Site, server and computer system will expose you to criminal prosecution.

Please read the Vito privacy statement, which states other matters relating to the privacy of the site.



VITO FOR LOYALTY CARD SERVICES CO

Settlement of disputes related to electronic payment:

To ensure that you obtain the services of "Vito Site" that require electronic payment legally and safely, avoid paying through an intermediary person or by using a credit or direct debit card and / or other means of electronic payment belonging to third parties and / or without authorization and / or without right.

In the event of a violation of the above and/or a complaint by the original owner of the card or the electronic payment method used, the customer (whether a natural or legal person) benefiting from the service shall be subject to legal accountability and shall be liable to imprisonment and a fine or one of these two penalties in accordance with Articles 12, 13 and 14 of the Federal Decree-Law No. (5) of 2012 in the matter of combating information technology crimes, without prejudice to the right of the Vitove Committee to exercise all means of legal protection and the rights available and/or granted to it by law.

General Manager of the company

